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1. Vaststellen agenda en verslag vorige vergadering d.d. 8 februari 2023 

- Communicatie 

- Roadmap 

- mail dhr. Visser 

worden aan de agenda toegevoegd 

Besluit: Het verslag van 8 februari wordt na enkele tekstuele aanpassingen vastgelegd. 

 

2. Mededelingen directeur-bestuurder 

-Er wordt aangegeven dat de Roadmap in de maak is maar nog niet af. Op 12 april jl. Is één en ander 

met de MT leden besproken. In het MT worden de kaders op 9 mei as. vastgesteld. 

DB geeft een idee van wat er in de Roadmap wordt aangegeven. 

Eigenaarsschap en vertrouwen is een van de belangrijkste punten. 

1x per jaar zal er een KP dag georganiseerd worden. 

Op een later moment zal bepaald worden hoe resultaten meetbaar zijn en wanneer men tevreden is 

met het resultaat. 

Er wordt op korte termijn een RI&E uitgezet dat als o meting kan worden gezien. 

Indien nodig zullen er op verbeterprocessen externe partijen worden ingezet. 

Actie: de Roadmap zal eind mei aan de GMR worden toegezonden. Op de GMR  vergadering van 5 

juni zal het worden besproken. 

-De directeur van IKC de Meenthe en de Bosvlinder is tijdelijk uit de roulatie. Op de Bosvlinder is een 

interim-directeur aangesteld en Valentine de Ruyter werkt 1 dag p.w. op de Meenthe. 

 

-Voor de kinderopvang is er een vacature voor 24 uur per week voor manager uitgezet. Dit o.a. om de 

directieleden een te ontlasten. De bedrijfsvoering in de kinderopvang zal hiermee geoptimaliseerd 

worden. De manager zal onderdeel worden van het MT. 

 

3. Stukken ter bespreking, goedkeuring of advies 

Bestuursformtieplan (instemming PGMR) 

Op 11 april is het bestuursformatieplan op het bestuursbureau toegelicht. 

Vraag: Hoe komt de verdeling van personeel over en personeelstekort tot stand? 

En wordt er rekening gehouden met de schoolweging? 

-> Uitgangspunt is het aantal groepen in de formatie.  Uiteraard wordt daar waar mogelijk de situatie 



per locatie bekeken. 

Er wordt in het bestuursformatieplan een prognose van het leerlingenaantal voor de komende jaren 

gegeven. 

Vraag is wat het kritische punt is om een school open te houden? 

-> Dat hangt van de situatie en de bereikbaarheid van het onderwijs af. Minimaal aantal groepen is 3. 

Vraag: de gemiddelde groepsgrootte is 23, maar wat is de bovengrens? 

-> Er is geen officiële bovengrens. Dat hangt af van wat het team daarin wil. 

Vraag wat is een unitmanager? 

-> Hoofd administratie, hoofd facilitair. De unitmanagers maken deel uit van het MT. 

 

Dhr. Visser vraagt wat het beleid is achter de bestuursformatie. 

 

Vraag is of de MR op schoolniveau inzicht kan krijgen in de begroting. Een aantal zaken zoals inkoop 

energie worden bovenschools gedaan. 

DB geeft aan dat er aan gewerkt wordt dat de schooldirectie meer inzicht in de begroting te krijgen. 

 

In de loonkosten zijn ook de kerstpakketten etc. verwerkt. 

Besluit: De PGMR stemt in met het bestuursformatieplan en geeft de complimenten voor de 

inzichtelijkheid. 

Jaarverslag GMR 2022 (vaststellen) 

Besluit: het jaarverslag wordt met enkele tekstuele wijzigingen vastgesteld 

 

Vakantierooster 2023-2024 (Advies) 

17 en 18 juni zijn als vakantiedagen aan het vakantierooster toegevoegd. 

8 margedagen kunnen op locaties worden ingevuld. 

Margedagen kunnen op locatie vrij ingezet worden. Hiermee wordt rekening gehouden van belangen 

van teamleden en de kinderen (ouders). 

Besluit: Er wordt positief geadviseerd op het voorliggende vakantierooster met de opmerking dat 8 

margedagen erg veel zijn. 

 

Benoeming vicevoorzitter GMR 

Er wordt gesproken over de benoeming van een vicevoorzitter. De voorzitter zal Mark Visser 

benaderen. 

Actie: het aftreedschema agenderen voor 5 juni 2023 

 

Verzoek van de directie om toegang tot het Sharepoint GMR 

Vraag is wat men verwacht te halen? 

Actie: Het secretariaat legt de vraag terug. 

 

Ventilatie en ruimte OK (ter informatie) 

De samenvatting van de rapportage is met de agenda ter informatie meegezonden. 

Er is actie gezet op de uitvoering van de aanbevelingen. 

Op de locaties zijn instructiekaarten achtergelaten. 

Er wordt binnen het MT gesproken over de inzet van de schoonmaak. Er zijn nieuwe richtlijnen van 

de RIVM.  



 

Communicatie GMR 

Er is een opzetje gemaakt van de communicatie voor de GMR door mevr. Van Es en mevr. Bourgonje. 

Deze opzet is met de agenda meegezonden. 

Wat staat er zoal op de website en hoe wordt dit aantrekkelijk en actueel gemaakt? 

Hoe kan er meer connectie met de MR en gezocht worden? 

Voorstel is om het voorliggende stuk als kader te gebruiken. Er moeten wel afspraken gemaakt 

worden hoe dit in de praktijk wordt uitgevoerd. 

Actie:  de communicatiewerkgroep neemt contact op met de communicatiemedewerkster. 

Verlopen statuten 

Actie: agenderen voor 5 juni as. 

De voorzitter en de secretaris bereiden dit voor. 

Sociale veiligheid 

Wat is het beleid over sociale veiligheid binnen Kits Primair? 

Er is een pestprotocol, maar situaties zijn erg individueel. Het is belangrijk dat pesten zo snel mogelijk 

door ouders gemeld worden. Daarbij is communicatie tussen alle betrokkenen belangrijk. 

Actie: dit onderwerp agenderen voor een volgende vergadering. Het is belangrijk dat de MR en op 

school dit onderwerp ook bespreken. 

 

Rondvraag: -- 

 


